
 

 

Inspraak (punt 5 ambitienota) op 10 september 2020 vanuit Huisartsengroep Druten locatie Centrum 

 

 

Druten daagt uit, lees ik. Dus moet ik de kans nemen om hier toch even mijn stem namens de 

huisartsen van onze praktijk te laten horen. Ik ga die uitdaging aan. 

Huisartsen worden voortdúrend uitgedaagd, zeker in deze tijd. Maar ook al voor Corona: de laatste 

jaren is huisartsenwereld in Nederland enorm veranderd. Hoewel nauwelijks gegroeid in patiënten-

aantal, kenden we de afgelopen jaren toch een enorme groei in hulpvragen en taken. Van 4 vaste 

huisartsen en nauwelijks waarneming in 2009 (3,5 fte à 55u/week) groeide onze praktijk naar 5 vaste 

huisartsen en 4 vaste waarnemers (totaal 4,5 fte) en wordt daarnaast nog waarneming in de 

vakantieperiodes ingezet. Was er in 2009 net een 2e praktijkondersteuner somatiek, tegenwoordig 

zijn er 3 en daarnaast nog 2 praktijkondersteuners GGZ. Ook de assistentenpool is uitgebreid, en 

aangevuld met een praktijkmanager. De laatste jaren passen we dan ook niet meer in ons jasje. 

Nadat we zelf mogelijkheden hebben onderzocht de huidige huisvesting uit te breiden, hebben we 

voorjaar 2017, dus toen de school er nog stond, contact gezocht met de gemeente over vestiging op 

het terrein van De Dijk. Ook hebben we ons laten ondersteunen door FALC-consultant en onderzoek 

laten doen naar alternatieve locaties voor ons centrum. 

In de gesprekken met de gemeente werd ons april 2018 gevraagd - april 2018! -  om binnen 10 dagen 

een houtskool-schets aan te leveren. We hebben hiervoor een praktijk in Bodegraven, genomineerd 

voor de bouwprijs van de Landelijke Huisartsen Vereniging, als voorbeeld genomen en de bewuste 

architect Cor Mastenbroek aan het werk gezet. U begrijpt: dat schept verwachtingen. 

In latere gesprekken werden concrete toezeggingen gedaan. Die moesten later wel wat worden 

aangepast, maar januari 2020 werd ons verzekerd zelfstandig te kunnen ontwikkelen en 500 m2 op 

de zuid-west-hoek voor een schappelijke prijs te kunnen verkrijgen waarbij we dan in 3 woonlagen 

moesten bouwen om aan te sluiten bij wat zou worden: de poort van Druten. 

Inmiddels is die toezegging weer teruggetrokken en kostentechnisch als niet haalbaar geacht. Dat 

hoeft geen probleem te zijn, als Druten ons een haalbaar en goed alternatief in het gebied 

Heuvel/van Heemstraweg kan bieden. 

Onze naam is Huisartsengroep Druten locatie Centrum, niet voor niets. We bedienen behalve het 

centrum ook patiënten in Zuid, in Tichellanden en in Leeuwen. De gemeente lijkt ons nu telkens weer 

te sturen naar een vestiging op Kerkeland. Een locatie die we eerder in onze zoektocht al uitgebreid 

hebben onderzocht. De conclusie was dat deze locatie voor onze praktijk en de zorg voor de 

toekomstige groei van Druten samen, niet geschikt is. Terecht werd opgemerkt dat ook Kerkeland 

tegen het Centrum aan ligt en hemelsbreed slechts 800 m ten oosten van onze huidige locatie. Het 

zwaartepunt van onze huidige populatie ligt echter eerder ten westen van onze praktijk. Juist voor de 

oudere patiënten uit onze huidige praktijk is de nabijheid belangrijk. Ook streven we ernaar om juist 

onze huidige patiëntenpopulatie zorg te kunnen blijven geven. De kracht van ons vak is immers 

onder meer verankerd in de continuïteit die we met elkaar bieden. 



 

 

Druten daagt uit: Komende 10 jaar is er veel woningbouw gepland waarvan het meeste, 70%, op 

korte termijn, binnen nu en 4 jaar zal worden gerealiseerd. Huisartsen worden geacht de 

huisartsenzorg ook in de toekomst te kunnen bieden. Zowel onze praktijk als de praktijk in Druten 

Zuid zal deze groei qua zorg niet kunnen en willen opvangen. Dit betekent dat er binnen 4-5 jaar een 

nieuwe praktijk van 2 huisartsen nodig zal zijn, welke gesteund zal moeten worden. Een derde 

huisartsenpraktijk zou uitstekend in of in nabijheid van de huidige CWZ-poli kunnen vestigen. Zo 

maak je het ook voor jonge dokters, die het voor het kiezen hebben, aantrekkelijk! 

Wij kunnen niet goed begrijpen dat de toezegging op het gebied van de Dijk op de zuid-west-hoek 

kostentechnisch onoverkomelijk is. Maar het schijnt uitgerekend te zijn. En: nee, er is ons niet 

gevraagd hoe draagkrachtig wij zijn, maar wij zijn geen commerciële instelling, hebben geen 

sponsoren en zijn blij als we het zo kunnen managen dat we het landelijke richtinkomen voor 

huisartsen bijna kunnen halen. Er zijn ongetwijfeld andere draagkrachtiger partijen. 

Maar als vestiging op De Dijk voor een praktijk met maatschappelijke dienstverlening dan niet 

haalbaar is, zorg dan als gemeente wèl dat wij alsnog op korte termijn een goede vestigingsplek in dit 

centrumgebied kunnen krijgen en maak die voor ons betaalbaar. Kwalitatief hoogwaardige zorg is al 

jaren ons visitekaartje, dus die uitstraling moet geen probleem zijn. 

Goed om te lezen dat Druten gezond gedrag wil stimuleren en een gezonde gemeente wil zijn! 

(eerst stond er de gezondste gemeente van Nederland, maar dit lijkt me haalbaarder). Jawel, wij 

hebben ons wel steeds gehoord gevoeld. Maar hoopvolle gesprekken nu al 3,5 jaar en nog steeds 

geen concreet aanbod met datum en prijs… 

Druten daagt uit, wij dagen Druten uit: een gezonde gemeente begint met zorgen voor de 

gezondheidszorgers! 

 

Namens huisartsen van Huisartsengroep Druten locatie Centrum, 

Bibian Wetzels-van Drunen, huisarts 


